



27th December, 2019

Circular No.: 19050

Dear Parents/ Guardians,

**Parents' Seminar on "Senior Secondary Curriculum and Subject Choices"
(for Parents of Students Currently Studying S2 to S4)**

Under the New Academic Structure (NAS), the broad and balanced senior secondary curriculum caters for students' diverse learning needs, fosters whole-person development and promotes lifelong learning. The Education Bureau (EDB) is going to hold three Parents' Seminars with similar contents from February to March 2020 (two will be conducted in Cantonese and one in English) to help parents better understand the latest development of the NAS and senior secondary curriculum, subject choices as well as information on multiple pathways.

The seminars are targeted at parents of S2 to S4 students, but students are also welcome to come along with their parents. Parents who wish to attend the captioned seminar are required to **enrol individually and bring along the confirmation slip issued by EDB to the seminar.**

Details of the seminars conducted in **Cantonese*** are as follows:

Code	1923	1924
Date	1 February 2020 (Saturday)	8 February 2020 (Saturday)
Time	10:00 a.m. to 12:00 n.n.	10:00 a.m. to 12:00 n.n.
Venue	Lecture Theatre, 4/F, West Block, EDB Kowloon Tong Education Services Centre (19 Suffolk Road, Kowloon Tong, Kowloon)	
Content	1. Overview and the latest development of senior secondary curriculum 2. Information on multiple pathways under the NAS 3. Introduction of the Hong Kong Diploma of Secondary Education examination 4. Q & A session	
Enrolment Method	Please access https://www.edb.gov.hk/parentstalks (Chinese only) for enrolment according to the method stated on the website from 3 January 2020 (Friday) onwards (Code:1923 and 1924). (Seats are reserved on a first-come-first-served basis. Confirmation slips via e-mail or fax, serving as admission tickets, will be sent to successful applicants at least 2 days before the event.)	



(Chinese version only)

*Please visit https://www.edb.gov.hk/parentstalks_e for details of another seminar conducted in English.

The presentation slides of these seminars will be uploaded onto the NAS Web Bulletin (<https://www.edb.gov.hk/nas>) within a week after the completion of the seminars. Parents who cannot attend the seminars may browse the above website.

Note: If Black Rainstorm Warning Signal / Tropical Cyclone Signal No. 8 or above is in force at or after 8:00 a.m., the seminars will be cancelled without further notice. If the venue of the seminars needs to be urgently and temporarily closed (e.g. for cleaning to prevent the spread of infectious diseases), the seminars will also be cancelled without prior notice.

Yours faithfully,

Lee Ting Leung

Principal





敬啟者：

通告編號：19050

「高中課程及選科簡介」家長講座
(全港各區中二至中四學生家長及其子女)

新學制下的高中課程寬廣而均衡，照顧學生的不同學習需要，以及促進他們的全人發展和終身學習。教育局將於2020年2月至3月舉辦三場內容相若的家長講座(兩場以廣東話進行，一場以英語進行)，讓家長更了解和認識新學制及高中課程的最新發展、選科及多元出路資訊。

講座的主要對象為中二至中四學生的家長，教育局亦歡迎學生陪同家長出席。家長如欲參加講座，須自行報名，並列印及攜帶由教育局發出的確認覆函出席講座。

以下兩場講座將以粵語進行*，詳情如下：

場次	第一場	第二場
講座編號	1923	1924
日期	2020年2月1日 (星期六)	2020年2月8日 (星期六)
時間	上午10時至中午12時	上午10時至中午12時
地點	教育局九龍塘教育服務中心 西座4樓演講廳(九龍九龍塘沙福道19號)	
內容	1. 高中課程概覽及最新發展 2. 新學制多元出路 3. 香港中學文憑考試簡介 4. 答問環節	
報名方法	家長可於2020年1月3日(星期五)起登入教育局「家長講座」網頁 (https://www.edb.gov.hk/parentstalks)，並按所提供的方法報名(講座編號：1923或1924)(座位分配以先到先得形式安排，額滿即止；教育局將於講座舉行前最少兩天透過電郵或傳真回覆各申請人)	



*家長如欲參與另一場以英語進行的講座，請瀏覽 (https://www.edb.gov.hk/parentstalks_e)。

講座的簡報將於講座結束後一星期上載至教育局「新學制網上簡報」(<https://www.edb.gov.hk/nas>)，如家長未能出席是次活動，可留意有關網頁的資料。

注意：如講座舉行當日上午8時或以後發出黑色暴雨警告信號/八號或以上熱帶氣旋警告信號，講座將會取消，恕不另行通知。此外，如上述場地於當日必須緊急臨時關閉(例如須進行清潔以防止流感的傳播)，講座亦會取消，恕不另行通知。

此致
各家長



陳瑞祺(喇沙)書院校長
李丁亮 啟

二〇一九年十二月二十七日